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2018Z06277 

Vragen van de leden Geluk en Peters (beiden CDA) aan Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het artikel «Hulp nieuwe stijl: sámen 
tegen muren oplopen» (ingezonden 5 april 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Hulp nieuwe stijl: sámen tegen muren oplopen»?1 

Vraag 2
Vindt u het een goede ontwikkeling dat inmiddels ruim acht van de tien 
gemeenten een wijkteam hebben? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Denkt u dat wijkteams binnen de gemeenten voldoende bekendheid 
genieten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waarom wel? 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat wijkteams zeer verschillend zijn van samenstelling en 
dus ook wat betreft de bevoegdheden? 

Vraag 5
Wat vindt u ervan dat het belang van het wijkteam en van een gemeentelijke 
dienst vervolgens kunnen botsen? 

Vraag 6
Wat vindt u van de conclusie van dit bericht, namelijk dat veel wijkteams 
dichter bij de burger zijn komen te staan (zoals beoogd werd), maar dat zij 
met de burger samen tegen dezelfde bureaucratische muren aanlopen? 

Vraag 7
Denkt u dat wijkteams die een integraal budget tot hun beschikking hebben 
effectiever kunnen werken, zowel voor de burgers als voor de gemeenten? 

Vraag 8
Vindt u dat wijkteams een ruim mandaat moeten hebben zodat zij regel-
overstijgend kunnen werken?

1 NRC Next, 27 maart 2018, Hulp nieuwe stijl: sámen tegen muren oplopen.
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